
تيم ملي واليبال جاي آزمون و خطا نيست
واليبال ايران در شرايطي قرار دارد که همه 
منتظر پيشرفت روزافزون اين رشته هستند. 
با توجه به اينکه استراتژي فدراسيون واليبال 
کشورمان از پيش تعيين شده و هدف بعدي 
قرار گرفتن در بين چه��ار تيم برتر جهان 
است نمي توان به هر مربي اعتماد کرد. براي 
آنکه بتوانيم به هدف تعيين ش��ده دست 
پيدا کنيم، انتظار مي رود که باز هم يکي از 
بهترين هاي دنيا را براي تيم ملي کشورمان 
انتخاب کنيد. وقتي رئيس فدراسيون صراحتاً رسيدن به جمع چهار تيم 
اول دنيا را هدف بعدي عنوان مي کند، اهالي واليبال نيز اين انتظار را دارند 
در انتخاب س��رمربي نيز در چارچوب هاي حرفه اي عمل کنيم. پيش از 
اين صعود به المپيک هدف بلندمدت بود و حالا هم قرار گرفتن در جمع 
بهترين تيم ها. بدون ش��ک جامعه واليبال انتخاب سرمربي کم تجربه را 
براي سپردن سکان هدايت تيم ملي نمي پذيرد. خوان سيچلو اگرچه در 
تيم ملي حضور داشته ولي هنوز تجربه کافي را براي سرمربيگري ندارد. 
اين مربي پيش از اين فقط سرمربي تيمي چون قطر بوده و اين تجربه قطعاً 
براي رساندن ايران به جمع چهار تيم برتر جهان کافي نخواهد بود. به ويژه 
آنکه تيم ملي يک بار تجربه تلخي را هم با اسلوبودان کواچ داشته و به هيچ 
وجه نبايد تجربه گذشته تکرار شود. به علاوه اينکه کواچ سرمربي باتجربه اي 
بود و پس از ترک تيم ايران عملکرد خوبي در رده باشگاهي داشته است. 
سيچلو در حال حاضر مربي خوبي است و شايد در چند سال آينده سرمربي 
خوبي هم باشد، اما حالا حتي خود آرژانتيني ها نيز او را به عنوان سرمربي 
انتخاب نمي کنند. اگر قرار اس��ت روند استخدام مربيان آرژانتيني ادامه 
داشته باشد قطعاً مربيان بهتر از سيچلو نيز وجود دارند. اگر قصد ماندن در 
بين بهترين ها را داريم مي بايست از بهترين مربيان بهره ببريم و با بهترين 
مربيان کار کنيم. تيم ملي واليبال جاي آزمون و خطا نيست. بارها و بارها 
کارشناسان واليبال اعلام کرده اند که تيم ملي به مربي بزرگ نياز دارد تا 
همچنان در مسير پيشرفت گام بردارد. وقتي همه کارشناسان نظرشان 
اين است فدراسيون بايد با مربيان بزرگ وارد مذاکره شده و بهترين انتخاب 
را براي تيم ملي داشته باشد. در صورتي که تصميم ما براي بهترين شدن 

جدي باشد چاره اي جز انتخاب يکي از مربيان بزرگ دنيا نداريم. 

 پافشاري بر عقيده اي كه استعدادهاي 
فوتبال ايران را نابود مي كند

تيم ملي فوتبال کش��ورمان در حالي بامداد ديروز براي بازي با سوريه به 
مالزي رفت که پافشاري کارلوس کرش بر يک سري از اعتقاداتش علامت 
سؤال هاي زيادي را به وجود آورده است، او در شرايطي 23 نفر را براي بازي 
با سوريه دعوت کرد که حضور برخي از بازيکنان در بين نفرات دعوت شده 
بار ديگر باعث شده تا اين گمانه زني تقويت شود که براي سرمربي پرتغالي، 
بازيکناني که در خارج از کش��ور بازي مي کنند، در هر ش��رايط آمادگي 
جسماني که قرار داشته باش��ند بر بازيکنان ليگ داخلي اولويت دارند. 
نگاهي به ليست بازيکنان فراخوانده شده از سوي کرش براي بازي با سوريه 
اين فرضيه را ثابت مي کند که بازيکنان ايراني با بازي در تيم هاي سطح 
پايين خارجي هم مي توانند شانس شان را براي بازي در تيم ملي بالا ببرند. 
بازيکني مانند علي کريمي که ديناموزاگرب بازي مي کند يا سوشا مکاني 
که در ليگ دسته دوم نروژ توپ مي زند براي بازي با سوريه دعوت شده اند، 
دو بازيکني که از کيفيت فني در نازل ترين شرايط به سر مي برند و تنها به 

اين دليل دعوت شده اند که در يک باشگاه خارجي توپ مي زنند. 
کريمي که ابتداي اين فصل به ديناموزاگرب کرواس��ي رفته در اين تيم 
سکونشين است و تنها براي دقايق کوتاه آن هم در يک بازي در جام حذفي 
به اين بازيکن فرصت بازي رسيده است. مکاني هم هرچند در تيم نروژي 
بازي مي کند، اما اشتباهات عجيب وي بارها دامنگير تيم باشگاهي اش شده 
و اين در حالي است که به گفته کارشناسان، کيفيت ليگ دسته دوم نروژ که 
مکاني در آن بازي مي کند، از ليگ برتر ايران به مراتب پايين تر است. با وجود 
عملکرد ضعيف کريمي و مکاني در تيم هاي باشگاهي شان در اروپا، باز هم 
کرش بدون توجه به اين کارنامه نام اين بازيکنان را به تيم ملي دعوت کرده 
تا ثابت کند که در تيم ملي جا براي لژيونرهاي بي کيفيت ايراني هست، 
اما ستاره هاي ليگ داخلي ايران جايي ندارند و اولويت با فوتباليست هايي 
که در خارج از کشور بازي مي کنند، حتي اگر در تيم هايشان نيمکت نشين 

باشند يا در ليگ هاي سطح پايين تر از ايران بازي کنند. 
البته کرش در پنج سالي که از حضورش در کشورمان مي گذرد، ثابت کرده 
که اعتقادي به ليگ ايران و همچنين مربيان داخلي ندارد و تعطيلي هرچند 
هفته يک بار ليگ به بهانه برپاي��ي اردو و همچنين به کار بردن جملات 
تحقيرآميز نسبت به مربيان ايراني به وضوح نوع نگاه اين سرمربي پرتغالي 
را نسبت به تيم هاي باشگاهي و ليگ برتر تبيين مي کند. بي تفاوتي او نسبت 
به تماشاي ليگ و همچنين اعتقاد نداشتن به دانش مربيان ليگ از جمله 
انتقاداتي است که بارها نسبت به کرش مطرح شده، اما سرمربي تيم ملي 
بدون توجه به اين انتقادات، راه خودش را رفته است. هرچند موفقيت هاي 
فوتبال ايران با کرش غيرقابل انکار است و او توانسته ايران را به تيم اول آسيا 
تبديل کند و تيم کشورمان در آستانه يک صعود بي دردسر به جام جهاني 
است. با اين حال موفقيت هاي کرش در فوتبال ايران نبايد مانعي براي نقد 
برخي از عملکردهايش باشد، به خصوص اينکه بعضي از تصميمات وي 

مي تواند در آينده نزديک به فوتبال ملي ضربه بزند. 
به طور قطع پافشاري کرش بر اين موضع و دعوت از لژيونرهاي بي کيفيت 
کشورمان، فوتبال ايران را از ظهور ستاره هاي جديد محروم مي کند. تيم ملي 
در اکثر کشورها، عصاره ليگ آن کشور است و بازيکنان با توجه به درخششي 
که در سطح مسابقات داخلي دارند، به تيم ملي راه پيدا مي کنند و اين مسئله 
انگيزه ها را در مسابقات داخلي بالا مي برد و سبب مي شود تا بازيکنان مستعد 
ليگ شناسايي شوند و پشتوانه قوي براي تيم ملي ايجاد شود. با اين وجود 
براي کرش، حتي يک بازيکن بي کيفيت کشورمان که در خارج از کشور بازي 
مي کند، بر بازيکني که در ليگ داخلي ستاره است، ترجيح داده مي شود و 
انگيزه فوتباليست هايي که در ليگ بازي مي کنند را پايين مي آورد. به همين 
خاطر بديهي است که عدم توجه سرمربي تيم ملي به بازي هاي ليگ و بازيکنان 
داخلي، استعدادهاي فوتبال را نابود مي کند و فرصت را در اختيار بازيکناني قرار 
مي دهد که نه به خاطر کيفيت فني شان بلکه به خاطر ارتباطات، راهي تيم هاي 

سطح پايين خارجي مي شوند تا جايشان را در تيم ملي تثبيت کنند.

رونالدوتا 2021 مادريدي ماند

مي خواهم در رئال تاريخ ساز شوم
ستاره پرتغالي رئال مادريد از اينکه تا 36 سالگي در سانتياگو برنابئو حضور 
دارد، سراز پا نمي شناسد. تمديد قرارداد کريستيانو رونالدو با کهکشاني ها 
تا سال 2021 از جمله اتفاقاتي است که بازتاب زيادي در فوتبال دنيا داشت. 
مهاجم اول رئال در شرايطي راضي به تمديد طولاني مدت قراردادش با تيم 
اسپانيايي شد که از ابتداي فصل تاکنون روندي نزولي را طي کرده است 
و در پنج بازي اخيرش نيز در لاليگا گلي به ثمر نرسانده بود. با اين حال 
سران کهکشاني ها براي اطمينان از ادامه حضور کريس تعلل نکردند و در 
نهايت هم با تمديد قرارداد رونالدو تا پنج سال ديگر خيالشان راحت شد. 

  12 سال رؤيايي
رونالدو در منچستريونايتد به س��تاره اي کم نظير تبديل شد. بازيکن 
پرتغالي زير نظر فرگوس��ن تجربيات زيادي را ذخيره کرد تا وقتي که 
در سال 2009 به اسپانيا نقل مکان مي کند در رئال مادريد نيز خوش 
بدرخش��د. رونالدو در اين مدت افتخارات زيادي را با قوهاي س��فيد 
کسب کرده است. با اين وجود در راه تمديد قرارداد وي گمانه زني هاي 
زيادي ايجاد شده بود که در نهايت با تمديد رسمي قراردادش تا سال 
2021 همه ش��ايعات پايان يافت. آينده و حضور او تا 36 س��الگي در 
رئال مادريد از جمله مسائلي بود که کريس پس از امضاي قرارداد جديد 
به آن اش��اره کرد: »روز خاص و مهمي برايم بود. رئال در قلب من جا 
دارد. اين جا خانه من اس��ت. قراردادم پنج سال ديگر تمديد شد و اين 
آخرين آنها نيست. بهترين بازي هاي خود را به نمايش بگذارم و گلزني 
کنم. مي خواهم براي بهترين تيم دنيا تاريخ سازي کنم. از آينده کسي 
خبر ندارد، اما دوست دارم فوتبال خود را در اين تيم به پايان برسانم. 
شايد تا 41 س��الگي بازي کنم. هيچ وقت فکر نمي کردم رکورد رائول 
را بشکنم. 500 گل امکانپذير اس��ت، اما تنها به رسيدن به اين رکورد 
فکر نمي کردم. از همه چيز مهم تر کسب عناوين گروهي است. افتخار 
اين را داشتم تا با دي اس��تفانوي بزرگ آشنا شوم. او وقتي مرا مي ديد، 
هميش��ه به من مي گفت که قهرمان، همين طور ادامه بده که از همه 

بزرگ تر هستي.«
  بهترين بازيکن لاليگا

نشريه مارکا همزمان با تمديد قرارداد کريستيانو رونالدو، اين بازيکن 
را به عنوان بهترين بازيکن فصل گذش��ته لالي��گا انتخاب کرد. جايزه 
دي استفانو همه ساله از سوي اين نشريه اسپانيايي به بهترين بازيکن 
فوتبال اين کشور اهدا مي شود. اميد اول مادريدي ها در پنج بازي متوالي 
تيمش پايش به گلزني باز نشده و اين بدترين عملکرد او از زماني است 
که رونالدو پايش را به برنابئو گذاش��ته است. در پيش بودن بازي هاي 
حس��اس و ناکامي رونالدو در گلزني هواداران را نيز نگران کرده است، 
چراکه در رويارويي با اتلتيکو و بارس��لونا بدون شک کريس اميد اول 
گلزني براي زيدان و تيمش به حساب مي آيد. با اين حال تمديد قرارداد 
و پس از آن گرفتن جايزه دي استفانو انگيزه کريس را حسابي افزايش 
داده و به فکر گرفتن توپ طلايي ديگر است: »سال بسيار پراحساسي 
بود، با قهرماني در چمپيونزليگ و يورو با پرتغال. روزهاي بسيار ويژه اي 
را پشت سرگذاش��تم، چراکه هم قراردادم را تمديد کردم و هم جايزه 
دي اس��تفانو را بردم. چه چيز بيش��تري مي توانم بخواهم؟ من خيلي 

خوشحال هستم و اميدوارم سال پيش رو، سال بهتري باشد.«
  رونالدو اسطوره زنده رئال

فلورينتو پرس که از حفظ کريس رونالدو تا سال 2021 در خوشحالي 
است از اين بازيکن به عنوان اسطوره زنده باشگاه ياد کرد. رئيس باشگاه 
رئال مادريد هيچ اش��اره اي به عملکرد ضعيف رونال��دو نکرد: »رونالدو 
اس��طوره زنده رئال است. او بهترين گلزن تاريخ باش��گاه رئال به شمار 
مي آيد و طبيعي است که قراردادش را تمديد کنيم. رونالدو فصل قبل 
توانست بيشتر از 50 گل به ثمر رساند تا نشان بدهد شايسته کسب توپ 
طلا در سال 2016 است. تمديد کردن قرارداد رونالدو اتفاقي خاص براي 
ما محسوب مي شود. بدون شک دوست داريم که او در رئال بماند و بازهم 
قراردادش را تمديد کند. در طول 100 سال، سنت هاي خود را رعايت 
کرديم. بازيکنان بزرگي چون آلفردو دي استفانو در رئال حضور داشتند 
و به تيم وفادار بودند. آنها براي نسل هاي بعد از خود، راه درست را نشان 
دادند.« بوتراگنيو، مدير ارش��د رئال نيز براي آنکه حمايت همه جانبه 
باش��گاه از س��تاره پرتغالي را نش��ان دهد، اعلام کرد که رونالدو تا سن 

41سالگي بازي مي کند و براي رئال نيز بهترين بازيکن خواهد بود.

خيلي ها ب�ر اين 
دنيا حيدري

   گفت وگو
باورن�د ک�ه اگر 
پيمان حسيني، 
 گلر باسابقه ايران که تجربه حضور در قهرماني 
سال 2013 را نيز در کارنامه دارد با مصدوميت 
مواجه نمي شد، ايران مي توانست يك بار ديگر 
به قهرماني اين رقابت ها دست يابد. هرچند که 
دروازه بان تيم فوتبال س�احلي ايران معتقد 
اس�ت موفقيت تيم هرگز متکي ب�ه يك نفر 
نيست، اما او در بازي با روسيه، معادلات زيادي 
را برهم زد و طلاي اين رقابت ها را به دس�تان 
برزيل س�پرد. طلاي�ي که فوتباليس�ت هاي 
ساحلي باز ايران تنها با هدف کسب آن بود که 
راه�ي مس�ابقات بين ق�اره اي ش�ده بودند.

    
نايب قهرماني در مسابقات بين قاره اي 
عنوان در خ�ور توجهي اس�ت،  اما با 
توجه به اينکه ايران قهرماني در اين 
رقابت ه�ا را در کارنام�ه دارد، انتظار 
مي رفت يك بار ديگر ش�اهد حضور 
تيم ملي فوتبال س�احلي ايران روي 

سکوي نخست باشيم. 
اين حق مردم است که از ما قهرماني بخواهند. ما 
هم براي قهرماني رفته بوديم. اين توان را داشتيم. 
پتانسيل فوتبال ساحلي ايران خيلي بالاست اما، 
 گاه به رغم تلاشي که مي کنيد، نمي توانيد به آنچه 
که مي خواهيد برسيد. کسب عنوان نايب قهرماني 
در رقابت هاي بين قاره اي کم نيست. آن هم وقتي 
بهترين تيم هاي دنيا حضور دارند. روسيه، برزيل، 
تاهيتي، لهستان، مصر و امارات اما اگر بخواهيم 
به اين فک��ر کنيم که چون ي��ک مرتبه قهرمان 
ش��ده ايم، نبايد انتظ��اري جز قهرماني داش��ته 
باشيم، درست نيست. ش��ايد اگر اين طور باشد، 
نبايد توقع داشت تيمي جز روسيه قهرمان شود. 
اين تيم 10 عنوان قهرماني دارد. تيم ها سال به 
سال پيش��رفت مي کنند و قوي مي شوند. ما در 
بين هفت تيم برتر دنيا قرار داريم، اما گاهي پيش 
مي آيد که برزيل ما را مي برد گاهي هم ما برزيل 
را شکست مي دهيم. شانس پيروزي و قهرماني با 
برزيل بود و اميدوارم مردم ما را بابت اينکه گاهي 

شکست مي خوريم، ببخشند. 
يعني از نتيجه به دس�ت آمده کاملًا 

راضي هستيد؟
خب، نه کاملاً چون ما قهرماني و طلا مي خواستيم. 
البته خدا را بابت کسب نايب قهرماني شکرگزار 
هس��تيم. ما تجربه حض��ور در چه��ار دوره اين 
رقابت ها را داريم. سال 2013 به عنوان قهرماني 
دست يافتيم. 2014  چهارم شديم، 2015 سوم 
و امس��ال نيز موفق ش��ديم بر س��کوي دوم اين 
مسابقات بايستيم که درکل نتايج کسب شده در 
هر چهار س��ال ، خوب و قابل توجه بود و نشان از 
رشد و پيشرفت ما دارد. امسال نيز مسابقات خوبي 
را پشت سر گذاشتيم،  همه تلاش خود را هم براي 

کسب قهرماني کرديم، اما نايب قهرماني هم عنوان 
خوبي است. هرچند که طلا مي خواستيم، اما اين 
عنوان باعث مي ش��ود تا تلاش هايمان را بيشتر 

کنيم. بايد جنبه هاي مثبت قضيه را نگاه کرد. 
مصدومي�ت گل�ر اول تي�م مل�ي در 
بازي هاي آخر چ�ه تأثي�ري در روند 
نتيجه گي�ري تي�م داش�ت؟ فک�ر 
مي کنيد اگر مصدوم نمي شديد،  ايران 
مي توانست قهرماني را براي دومين بار 
تجربه کند؟ خصوصاً اينکه به عنوان 

بهتر گلر مسابقات انتخاب شديد . 
از خودم گذشتم برابر برزيل بازي کردم اما اين 
به خاطر کش��ورم بود. براي اي��ن موفقيت همه 
بچه ها تلاش مي کردند و موفقيت تيم هرگز به 
پاي يک نفر نيس��ت. ضمن اينکه جايگزين من 
هم دروازه بان بسيار خوبي اس��ت، اما من قبل 
از مسابقات بود که مصدوم شدم. عضله شکمم 
پاره ش��د، اما با تلاش کادر پزشکي و لطف خدا  
موفق شدم خودم را به اين مسابقات برسانم، اما 
در بازي با روسيه، با مصدوميتي جديد و دور از 
انتظار مواجه ش��دم. اين بار کشاله پايم کشيده 

ش��د. اين يک اتفاق ناخواسته و غيرمنتظره بود 
که باعث ش��د کار گره بخ��ورد. زماني هم براي 
ريکاوري نداشتم و به همين دليل نتوانستم در 
بازي با برزيل آنگونه ک��ه مي خواهم در خدمت 

تيم باشم.
قبل از مس�ابقات با تاهيتي ديداري 
دوستانه داشتيد،  اين بازي چقدر به 
پي�روزي برابر اين تيم در مس�ابقات 

اصلي کمك کرد؟
ببينيد،  شما هرچه بيشتر با تيم هاي مطرح دنيا 
بازي کني��د و تن تان به تن آنها بخ��ورد،  بهتر و 
باتجربه تر مي توانيد بازي کنيد. ما قبلًا دو مرتبه 
به تاهيتي باخت��ه بوديم، اما اين ب��ازي نه فقط 
کمک کرد با جو و شرايط استاديوم بازي آشنايي 
پيدا کنيم  که باعث ش��د تا بتواني��م خودمان را 
هرچه بهتر و بيش��تر پيدا کنيم و تأثير بس��يار 

زيادي در موفقيت مان داشت. 
پخش مسابقات از رسانه ملي چه تأثيري 

در روند نتيجه گيري تيم داشت؟
خب اين براي م��ا خيلي مهم ب��ود. اينکه مردم 
بتوانند تلاش ما و حتي بازي ها را ببينند خيلي 

خوب اس��ت. ديديم که فوتبال ساحلي توانست 
تماش��اگران زيادي هم جذب کن��د. اين تأثير 
مثبت��ي در روحيه و انگيزه بازيکنان داش��ت. از 
طرف ديگر حضور تاج در مسابقات نيز برايمان 
بسيار مهم و خوشحال کننده بود. وقتي مي بينيد 
که زحماتي که مي کش��يد ديده مي شود و مهم 
اس��ت، انرژي بيش��تري مي گيريد. واقعاً بايد از 
اي��ن حمايت ها تش��کر ک��رد. حمايت هايي که 
تأثيرات مثبت بسيار زيادي روي تيم داشت، اما 
با همه اين توجه ها و حمايت ها، هنوز هم حسرت 
مي خوريم که چرا قهرمان نشديم. با اينکه تمام 

تلاش خود را هم کرديم. 
طي سال هاي قبل، بازيکنان فوتبال 
س�احلي با مش�کلات مال�ي زيادي 
مواجه بودند. مثلاً گفته مي شد يکي از 
بازيکنان تيم شاطر يك نانوايي است 
و بايد براي امرار معاش س�اعت هاي 
زيادي را در روز کار کند، اکنون شرايط 

به چه شکل است؟
خب اکنون شرايط کمي بهتر از قبل است. رئيس 
فدراسيون فوتبال نيز قول هايي داده در اين زمينه 
که تيم هاي مطرح را وارد فوتبال س��احلي کند 
که در اين صورت،  دريافتي بازيکنان هم بيش��تر 
مي شود و مش��کلات مالي حل مي شود، اما تيم 
خوب و يکدستي داريم که سال هاست کنار هم 
کار مي کند، اين است که اگرچه ما هم مثل همه 
مردم جامعه مش��کلاتي داريم،  اما وارد زمين که 
مي شويم،  همه مشکلاتمان را بيرون مي گذاريم. 
داخل زمين ب��ازي،  همه بچه ها فق��ط و فقط به 
کسب پيروزي و موفقيت ايران و شادي دل مردم 
فکر مي کنند و فکر مي کنم همين مس��ئله هم 
هست که باعث شده موفق باشيم، اما باز هم بابت 
باخت هايي که داريم از مردم عذرخواهي مي کنم و 

اميدوارم ما را بابت آنها درک کرده و ببخشند. 
با توجه به اينکه زمان زيادي از شروع 
فعاليت هاي فوتبال ساحلي در ايران 
نمي گذرد، فکر مي کنيد چه اقداماتي 
مي تواند باعث ادامه روند رو به رشد 
اين تي�م و کس�ب موفقيت هايي به 

مراتب بهتر و بيشتر باشد؟
همانطور که گفتيد فوتبال ساحلي زمان زيادي 
نيست که در ايران فعاليت خود را آغاز کرده، اما در 
اين مدت زمان کم، توانسته ايم روند خوبي را در 
پيش بگيرم. ما ليگ داريم، آن هم يکي از بهترين 
ليگ هاي دنيا را که به طور منظم و به صورت رفت 
و برگشت برگزار مي شود. در رده هاي پايه فعاليت 
داريم که اين خيلي خوب است. اما حضور هرچه 
بيشتر در اردوها و ديدارهاي تدارکاتي و کاپ ها و 
مسابقات مختلف باعث مي شود که در اوج بمانيم 
و بتوانيم رون��د خوبي را که داري��م، ادامه دهيم. 
فوتبال ساحلي راه خوبي را در پيش گرفته است. 
قول حمايت ه��اي خوبي را ه��م گرفته ايم و اين 

بسيار خوب و اميدوارکننده است.
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سعيد احمديان

بهروز عطايي

کارشناس واليبال

شيوا نوروزي

گفت وگوي »جوان« با پيمان حسيني، بهترين دروازه بان جام بين قاره اي فوتبال ساحلي

هنوز حسرت مي خورم كه چرا قهرمان نشديم

به خاطر پدر شهيدم پارو زدم
قهرمان 15 ساله قايقراني دختران ايران هيچ وقت تصور اين را نداشت که در آخرين قهرماني پدر در خط 
پايان منتظرش نباشد. راسپينا قويدل 10 روز بعد از شهادت پدر توسط تکفيري هاي داعش روي سکوي 
قهرماني مسابقات قايقراني آب هاي آرام کشور ايستاد. او مي گويد: »من فقط به خاطر پدرم تصميم گرفتم 
در اين رقابت ها شرکت کنم، پدرم هميشه در کنار من بود و زماني که در تمرين يا مسابقه شرکت مي کردم، 
انتهاي خط مي ايستاد و من را تشويق مي کرد. در اين مسابقه هم احساس کردم او باز هم در انتهاي مسير 
منتظر من است. من با او پيشرفت کردم و از اين پس خيلي سخت است که بدون او ادامه بدهم، ولي به او قول 

داده ام که روي سکوي المپيک بروم و براي انجام اين قول تمام تلاش خود را انجام مي دهم.«
--------------------------------------------------------------------------------------

مشكل ورزش يكدست نبودن است
داوود آذرنوش، رئيس سازمان بسيج ورزشکاران با اشاره به تغييرات صورت گرفته در وزارت ورزش و جوانان و 
انتظاري که از مسعود سلطاني فر، وزير جديد ورزش مي رود، گفت: »آرزو مي کنم که او موفق باشد و سپس بتواند 
مشکلاتي که در عرصه ورزش وجود دارد را برطرف کند. او در اين فرصت کم بايد ابتدا همدلي ايجاد کند، حادترين 
مشکل کنوني ورزش يکدست نبودن آن است.« وي در خصوص ارتباط سازمان بسيج ورزشکاران و وزارت ورزش 
هم گفت: »در زمان آقاي گودرزي ارتباط خوبي با وزارت داشتيم و انتظار داريم در دوران وزير جديد هم اين ارتباط 

برقرار باشد. ما آماده همکاري با وزارت ورزش هستيم و اميدواريم برنامه هاي مشترک مان ادامه داشته باشد.«
--------------------------------------------------------------------------------------

قهرماني، كمترين حقمان بود
مجتبي عابديني، شمشيرباز المپيکي و قهرمان جهان ايران در رشته سابر پس از کسب عنوان قهرماني جهان در 
مسابقات سنگال گفت: »ما به حق مان رسيديم، همه ديدند که در المپيک حق ايران کسب مدال بود، اما اين اتفاق رخ 
نداد. در واقع مدال را از ما گرفتند، اينجا هم تيم هاي بزرگ براي قهرماني با تمام توان آمده بودند، اما ما با توانايي بالايي 
که نشان داديم همه را شکست داديم. بايد بگويم که ايران در مسابقات سنگال به کمترين حق خود يعني قهرماني 
دست يافت. اين يک موفقيت بزرگ است و اميدوارم مسئولان ورزش به اين رشته توجه بيشتري داشته باشند تا در 

آينده با امکانات و برنامه ريزي بهتر به موفقيت هاي بزرگ برسيم. براي اين موفقيت بايد شرايط مهيا باشد.«
--------------------------------------------------------------------------------------

درباره سيچلو به جمع بندي نرسيده ايم
محمود افشاردوست، دبير فدراسيون واليبال در خصوص شايعات مطرح شده درباره انتخاب سيچلو به عنوان 
سرمربي تيم ملي گفت: »واقعيت اين است که بايد تمام جوانب را در نظر بگيريم و سپس اعلام کنيم، من 
نمي دانم چرا همه فکر مي کنند که سيچلو قرار است سرمربي تيم ملي شود، به عقيده من نظرات کارشناسان 
و اصحاب رسانه موجب شده تا اين فکر در بين اهالي واليبال گسترش پيدا کند. سيچلو، مربي تيم ملي 
بوده و خدا شاهد است که در مورد انتخاب او به عنوان سرمربي هنوز به جمع بندي نرسيده ايم و حرفي زده 
نشده است.« اظهارات افشاردوست در شرايطي مطرح مي شود که فدراسيون واليبال تقريباً روي نام تمامي 

گزينه هاي مدنظر به جز سيچلو خط قرمز کشيده است.
--------------------------------------------------------------------------------------

شكست هاشمي مقابل شاگردان سابق
هفته سوم رقابت هاي ليگ برتر بسکتبال با پيروزي تيم هاي صدر جدول به پايان رسيد. در جريان بازي هاي اين 
هفته پتروشيمي صدرنشين 94 بر 78 نيروي زميني را شکست داد. شهرداري تبريز تيم دوم جدول هم در زمين 
خود 95 بر 56 شهرداري گرگان را با شکست بدرقه کرد. اما در يکي از حساس ترين بازي ها شيميدر و دانشگاه آزاد 
به مصاف هم رفتند، حساسيت اين بازي به خاطر حضور مصطفي هاشمي سرمربي فصل قبل دانشگاه روي نيمکت 
شيميدر بود؛ حضوري که در نهايت به شکست 71 – 89 هاشمي مقابل شاگردان سابقش انجاميد. در ديگر بازي ها 

شهرداري اراک 86 بر 70 نفت آبادان را برد و شهرداري کاشان هم 79 بر 77 از سد لوله as شيراز گذشت.
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فريدون حسن
   خبر

سرمربي تيم ملي هندبال استعفا داد
محمد طاهري با ارسال نامه اي به فدراسيون هندبال استعفاي خود را از 
سرمربيگري تيم ملي هندبال اعلام کرد. طاهري که به تازگي  مديريت 
باشگاه سپاهان را برعهده گرفته است از س��مت سرمربيگري هندبال 
کنار رفت چون نمي توانست همزمان هدايت هندبال و مديريت باشگاه 

سپاهان را برعهده داشته باشد.


